

Title (en)
PRINTING MEMBER.

Title (de)
DRUCKPLATTE.

Title (fr)
ELEMENT D'IMPRIMERIE.

Publication
EP 0542774 A1 19930526 (EN)

Application
EP 91913356 A 19910723

Priority
GB 9016488 A 19900727

Abstract (en)
[origin: WO9202859A1] A printing member such as a metal cylinder (1) incorporates a photopolymer (2) as a light-sensitive medium. In a process for preparing the printing member, the photopolymer (2) is coated with a secondary photosensitive layer (3). In one example this is a photographic emulsion of the type commonly used for lithography. The secondary light-sensitive layer is exposed using a digitally modulated light source. The light source is scanned with respect to the printing member. Subsequently the secondary photosensitive layer is developed and then the photopolymer is exposed through the developed secondary photosensitive layer.

Abstract (fr)
Un élément d'imprimerie tel qu'un cylindre métallique (1) comporte un photopolymère (2) comme moyen photosensible. Selon un procédé de préparation de l'élément d'imprimerie, on recouvre le photopolymère (2) d'une couche photosensible (3) secondaire. Dans un exemple, il s'agit d'une émulsion photographique d'un type utilisé fréquemment en lithographie. La couche photosensible secondaire est exposée à une source lumineuse à modulation numérique. On explore la source lumineuse par rapport à l'élément d'imprimerie. Ensuite, on développe la couche photosensible secondaire et on expose le photopolymère à travers la couche photosensible secondaire développée.

IPC 1-7
B41C 1/18; G03F 7/095; G03F 7/24

IPC 8 full level
G03F 7/00 (2006.01); **G03F 7/095** (2006.01); **G03F 7/20** (2006.01); **G03F 7/24** (2006.01)

CPC (source: EP)
G03F 7/0952 (2013.01); **G03F 7/24** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9202859A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
WO 9202859 A1 19920220; EP 0542774 A1 19930526; GB 9016488 D0 19900912; JP H05509177 A 19931216

DOCDB simple family (application)
GB 9101234 W 19910723; EP 91913356 A 19910723; GB 9016488 A 19900727; JP 51256791 A 19910723